Morgan & Claypool Synthesis eBooks Library
IEEE 與Morgan & Claypool攜手合作，提供高質量內容的電子書庫，涵蓋領域包含工程領域及電腦科學等，該系列共875多本電子書，這些電子書由該領域的專家撰稿人撰寫，綜合其重要的研究領域或發展主題。Morgan & Claypool The Synthesis digital library以80至140頁的書籍形式呈現，提供比典型研究文章更多的分析，深入淺出的內容為讀者提供了獨特的價值。Morgan & Claypool The Synthesis digital library 電子書都可以在IEEE Xplore平台上查詢。

產品特色:
· 收錄875 本同儕審核之電子書
· 提供整本電子書 PDF 檔案下載
· 收錄自2006年起出版的電子書
· 迅速的出版流程，確保出版內容與新興科技同步
· 由各領域專家以非專家視角撰寫之書籍，深入淺出的內容滿足入門到進階等各層級讀者的需求。

[bookmark: _GoBack]IEEE has partnered with Morgan & Claypool to bring additional high-quality eBooks content in engineering and computer science to the IEEE Xplore digital library, for select markets.
The collection consists of more than 875 eBooks that synthesize an important research or development topic, authored by an expert contributor to the field. The Synthesis digital library offers unique value to the reader by providing more analysis and depth in the format of a 80 to 140 page book than in a typical research article.
The Morgan & Claypool Synthesis eBooks Library is available as an add-on to an existing IEEE Xplore subscription or as a stand-alone subscription.
Features and benefits
The Morgan & Claypool Synthesis eBooks collection focuses on computer science and engineering innovations, tying together the best of quantitative data with the best of qualitative data. Subscribers can stay up to date on a wide variety of technology areas and take advantage of these key benefits:
· access to more than 875 peer-reviewed eBooks
· delivery as one complete PDF per eBook
· a backlist to 2006, with 80% of the titles focused on higher learning
· a rapid publishing process that allows titles to be current with emerging and existing technologies
· titles that are written from the perspective of an expert to a non-expert
